
Osadnivýbor v Hněvkovicích

Zápis ze zasedání osadního výboru
konaného dne 1.12.2020 v 18,00 hodin

Přítomni: Miloš Němec, Dana Hozlárová, Radek Romanovský, Zbyněk Loskot, Libor Plihal, Jan Němec,
Luděk Čapek

USNESENÍ

l) OV projednal problém se svozem odpadu v novým nákladním vozidlem TS -viz. přiložený mail od
p. Zemana. Osadní výbor nesouhlasí s navrhovaným řešením, že občané budou přemisťovat své
nádoby na odpad k hromadnému stanovišti - je to velká vzdálenost a někteří občané by to ani
fyzicky nezvládli. Dosud nebyl s odvozem problém - jezdilo menší auto. Občané v této lokalitě
platí řádně za odpad a měli by tedy být řádně obsluhováni. Věříme, že se najde přijatelné řešeni
pro obě strany - navrhujeme šetřeni na místě a prodiskutováni možných variant řešeni.

2) Osadní výbor souhlasí s prodejem pozemku viz Žádost o vyjádření k prodeji pozemku č j
MUHU/44361/2020/Km, S.z. OMH/9902/2020/. prodej pozemkové parcely KN č. 741/55 o
výměře 82m'. Pozemek je dlouhodobě zaplocen a užíván jako zahrada. O prodej žádá pan

Miroslav veselý, bytem , .

3) 9.9.2020 se konala schůze OV Hněvkovice - zápis byl zaslán, avšak dosud nemáme žádnou
odpověd'k žádnému z bodů zápisu.

Jednání bylo ukončeno v 19,30 hodin.

Zapsala: Ing. Dana Hozlárová, předsedkyně OV
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